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Dobrý den.

Doufám, že už všichni vědí o ruském rozchodu s NATO v reakci na vyhoštění našich
diplomatů? Moskva zcela stahuje své zastoupení v sídle aliance v Bruselu a vyhání ze svého území
všechny struktury NATO – a pak vyvstává logická otázka: proč byl Sergej Viktorovič (Lavrov) z toho
tak nadšený?

Maria Zacharova navíc doslova dnes sarkasticky oznámila, že podstatná část projevů generálního
tajemníka NATO Stoltenberga nebyla zaznamenána – Moskva zřejmě záměrně zaujala vážný postoj
ke zhoršení. Víte, nevěřím na náhody, zvláště podobné – a to, co bude řečeno, vrhá nové světlo na
nedávnou návštěvu Victorie Nulandové v Moskvě a setkání Putina s Erdoganem.

V Turecku je tedy jistý velkopodnikatel Osman Kavala – a všechno by pro něj bylo nádherné, kdyby
nelezl do politiky. Jeho „rozpory“ se sultánem začaly dávno před dnešními událostmi – už v roce 2013
Kavala financoval protivládní protesty. Navíc existují informace, že se podílel na financování pokusu
o puč proti Erdoganovi v roce 2016 – a přestože se turecké úřady snažily Kavalu pohnat k
odpovědnosti, až do určité doby byla podnikatelova záda spolehlivě kryta silnými vazbami v
zahraničí.

Jinými slovy, Osman Kavala je mládě ze Sorosova hnízda. A protože George Soros je nyní na koni
(Demokratická strana USA a Bidenovo volební vítězství – je jeho práce, alespoň částečně), Kavaly se
prozatím v Turecku nedotkli. Vydrželi, mračili se, ale nedotýkali se, protože zápach by byl
nepřiměřený.

Pro pochopení: pro Turky je Osman Kavala stejný jako pro nás Berezovskij a Čičvarkin. Člověk, který
otevřeně pracuje pro jinou zemi. To nemohlo trvat věčně a v roce 2017 Kavala skončil za mřížemi.

Podívejte se: je ve vězení už více než čtyři roky, ale nikdy předtím nebyla turecká reakce na
prohlášení západních vůdců a velvyslanců tak tvrdá – prostě si těchto prohlášení raději nevšímali.

Tak tomu bylo až do minulého pondělí a do dalšího skupinového prohlášení velvyslanců deseti zemí,
po kterém se sultán nečekaně probudil. Je třeba poznamenat, že Kanada, Dánsko, Finsko, Francie,
Německo, Nizozemsko, Norsko, Švédsko a Spojené (zatím) státy požadovaly „spravedlivé a brzké
vyřešení“ případu Kavaly.

Co se týká hlediska „spravedlnosti“ podle západního stylu – znamená to propustit a odpustit, nechat
jít a pak sedět tiše a neodmlouvat.

V pondělí pozdě večer turecký ministr spravedlnosti Abdulhamit Gul řekl, že „žádný velvyslanec
neměl právo předkládat doporučení nebo návrhy našim soudům“.

„Právě tato neznalost limitů a hranic vrhá stín na právní stát,“ dodal Gul.

Standardní reakce na standardní dráždidlo, ale ve čtvrtek se stalo něco zcela neočekávaného:

„Evropský soud pro lidská práva rozhodl. Chtěli by soudit Turecko kvůli Kavalovi, spojenci
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Sorose,“ řekl Erdogan novinářům, kteří ho doprovázeli na jeho cestě do Afriky, a pak dodal:

„Ti, kdo brání tohoto Sorosova spojence, se snaží zajistit jeho propuštění. Řekl jsem
našemu ministru zahraničí, že si nemůžeme dovolit luxus hostit tyto velvyslance v naší
zemi.“

Turci jsou tedy připraveni vyhostit deset západních velvyslanců, pokud se nebudou distancovat od
svých společných prohlášení. Náhoda? Nemyslím si to!

Není to jen deset velvyslanců – všichni jsou členy NATO. A vyhoštění velvyslanců je podle všech
diplomatických kánonů posledním krokem před vyhlášením války.

A teď mi řekněte, že to nesouvisí.

A ano, rád bych slyšel něco o mimořádné monolitické povaze NATO.
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